
 
 

  
 
 
 
 星期一 Mon 弗Eph 2 : 11-18 

星期二 Tue 帖前1Th 4 : 13-18 
星期三 Wed 弗Eph 4 : 11-16 
星期四 Thu 约Jn 16 : 1-14 
星期五 Fri 弗Eph 4 : 1-3 
星期六 Sat 路Lk 19 : 37-44 
星期日 Sun 林前1Co 3 : 5-15 

本周 This 
Week 

崇拜 Service 圣餐司事 Lord’s 
Supper Usher 

主日学/幼儿室Sunday School/Nursery 茶点主持 Tea 
Fellowship Chair 

茶点预备 
Tea Fellowship  

Preparation 幼儿室 Creche 初班 Junior 中班 Intermediate 助手 Helper 

联堂崇拜 Combined Service:  
Team 1 第一组 - Alice + Yuk Fun Margot Janet Helen 

孙定福弟兄/韦信良弟兄 
Bro. Johnny Sun / Bro. 

Bob Wei 

Sis. Connie Woon/ Sis. 
Pauline 

下周Next 
Week 

崇拜 Service 圣餐司事 Lord’s 
Supper Usher 

主日学/幼儿室Sunday School/Nursery 
茶点主持 Tea 

Fellowship Chair 

茶点预备 
Tea Fellowship  

Preparation 
幼儿室  Creche 

 
初班 Junior 中班 Intermediate 助手 Helper 

联堂崇拜 Combined Service:  
Team 2 第二组 - 待定TBC Jim Margot Janet 

李家強弟兄 / 何汉彬弟兄 
Bro. Victor Lee / Bro. 

Benjamin Ho 
待定TBC 

会务报告 Announcements:  
1. 在10月 13号 11.30am-1.00pm将会有龍飄飄詩歌分享会. 地点是 Leeds Chinese Christian Church, Hyde Park Methodist Mission Church, Woodsley Rd. LS6 1SB 
   There will be a Chinese Hymns Sharing Meeting on the 13th October at 11:30am to 1pm.  It will be held in Leeds Chinese Christian Church, Hyde Park Methodist Mission Church, Woodsley Rd. LS6 1SB 
 
2. 感谢作天在迎新会帮忙的弟兄姐妹。We would like to thank everyone who helped make yesterday’s Welcome Night possible. 
 
3. 执事会已经决定每个星期的主日崇拜都将会是联合聚会，直到另行通知。如果对主日崇拜有什么提议或意见，请与房新民先生联络。The Church Council has decided that the Sunday services will continue as combined services every 

week until further notice. If anyone has any suggestions or opinions regarding the format of Sunday services, please contact Bro. Kenneth Fong. 
 
4. 想洗礼的弟兄姊妹请与陈月明传道联络。Anyone who would like to be baptized, please contact Sis. Irene Chan. 
 
5. 恭喜王晶晶姊妹和何汉彬弟兄，他们将会于10月18号早上10:30，在All Saint s 教堂结婚。这将会是一个简单而有意义的典禮。如果你想参加这个大喜的典禮，请把你的名字交给何汉彬弟兄，好让他知道要预备多少人的饮食。

Congratulations to Sis. Jing Jing Wang & Bro. Benjamin Ho as they are getting married at 10:30am on 18th October 2008 at All Saints Church, Bradford.  It will be a simple yet meaningful ceremony. If you would like to share this joyful occasion 
with them,please give your names to Benjamin for the purpose of catering arrangement. 

 
感恩与祷告 Thanksgiving and Prayers:   (若有需要代祷的事项，请联络罗李元带姊妹，带到祷告小组中一同代祷。Anyone who has prayer needs please contact the Prayer Meeting Group - Sis. Yuen Tai Law.) 
1. 请为着迎接新学生的事工祷告, 让我们教会能够与新学生建立良好的关系和在未来跟他们保持联络。为着能够有机会与他们分享基督的福音而祷告。Please pray for the smooth running of the Welcome New Students programme. Our 

church will be able to make friends with the new students and maintain good contact with them in the coming year. Pray for opportunities to share with them the Gospel of Christ.  
 
2. 求主带领更多基督徒和非基督徒学生来到百福。Pray that God will send more Christian students to Bradford as well as non-Christian students. 
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主日事奉轮值表 Sunday Service Duty Rota 

每周读经 Weekly Bible Reading:  马太福音– 1-7 章  Matthew – Chapters 1-7 
 
 
本周金句 Verse of the Week: “神爱世人，甚至将他的独生子赐给他们，叫一切信他的，不至灭亡，反得永生。” “For God so loved the world that he gave 

his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life." (约Jn 3  : 16) 
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